
 
 

Bestyrelsesmøde nr. 72 - 29. august 2023 

Deltagere:    

  Dorthe  23 20 91 87 Niels Jørgen  29 41 40 77   
  Ove  24 89 12 30 Kim  24 21 88 07 
  Lasse  40 62 29 19  Karl Kristian  51 74 02 38 
  Leo  22 87 71 70 (ref.)   

Afbud / fraværende:   Jørn  22 22 97 20  

 

1. Godkendelse af dagsorden   Aktion 

Kursiv tekst er fra tidligere mødereferater.  

Godkendt    

 

2. Godkendelse af sidste referat    

Sidste referat blev godkendt   

3. Generelle punker    

’Dos Maderas-rommen’ blev husket.   Alle 

4. Drift og vedligeholdelse   

a. Tagrende over hovedindgang  
29. juni 2020. Der kommer rigtigt meget regnvand i hjørnet ved spildevandstanken. Vandet 
graver en rende foran indgangsdøren. Der var enighed om at lave en lille fordybning med 
piksten sat i beton, som regnvandet kan ledes bort i. - Etableres til forår 2020.  

Regnvandet pjasker ned på murværket, som suger vand. Derfor blev i stedet aftalt, at der 
skal etableres en tagrende magen til den på bygningens anden side. Denne tagrende skal 
dog nok være et nummer større. Kim er tovholder og starter opgaven op.  

10. sept. 2020. Kim har holdt igen pga. manglende økonomi, men går i gang nu. 

23. aug. 2021.  Kim er i gang, og lover at renden kommer op nu.  

10. febr. 2022. Kim er i gang, men ønskede at drøfte udførelsesmetoden med bestyrelsen. 
Bestyrelsen godkendte Kims forslag.   

16. marts 2022. Kim er gået i gang. Det blev aftalt at nedløb laves med loddede knæk i ste-
det for standardbøjninger. Dette udføres af blikkenslager.   

8. aug. 2022. Opgaven udvides til også at omfatte en stump tagrende på gavlbygningen. 
Vandet fra denne tagrende føres ned i tagrenden på hovedbygningen. Tagnedløb kobles på 
drænledningen, hvis det er muligt. Undersøges på arbejdseftermiddagen d. 22. august.  

14. nov. 2022. Kim og Ove har koblet interimistisk tagnedløb på drænledning i jorden. Kim 
får lavet tagrende på sidebygning og endelig nedløbsledning.  

30. jan. 2023. Kim har justeret den opsatte tagrende, så vandet fra skotrenden ikke løber 
hen over – men i tagrenden. Tagrende på sidebygning og tagnedløb monteres.  

20. marts 2023. Kim følger op.  

8. maj 2023. Kim sørger for at købe arbejdet ved Vokslev VVS.  

Tagnedløb nåede lige at blive lavet inden Mølledagen, men der mangler stadig-
væk tagrende på sidebygningen. Kim rykker Vokslev VVS for færdiggørelse. 
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b. Tilsanding af indtag til mølledam 
23. aug. 2021. Indløbet til mølledammen er igen ved at sande til. Leo beder om et møde 
med Klaus Frederiksen, Aalborg Kommune Vandmiljøafdeling. Kim og Karl Kr. vil gerne 
deltage, hvorfor mødet skal være efter kl. 13:00.   

5. okt. 2021. Leo har været i kontakt med Aalborg Kommunes Vandmiljøafdeling, og de 
skulle alligevel til at oprense åen pga. anlægsarbejderne ved Klæstrup Mølle. De ville gerne 
tage sandet ved os med. De efterspurgte aflæsningssteder, hvilket blev drøftet på mødet.   

Efter mødet: Leo har oplyst dem aflæsningssteder efterfølgende.   

18. nov. 2021. Der er tilsyneladende ingenting sket. Leo kontakter David Mikkelsen, Vand-
miljøafdelingen tlf. 25 20 21 64 igen.  

10. febr. 2022. Leo har kontaktet David Mikkelsen, Vandmiljøafdelingen tlf. 25 20 21 64, 
som forsikrede om, at der kommer til at ske noget, men ikke hvornår.  

21. marts 2022. Der ligger rigtig meget sand efterhånden. Leo rykker David Mikkelsen. 

Opgaven ligger nu ved Aalborg Kommunes Entreprenørafdeling, Per Torp. David får Per til 
at kontakte Leo.  

16. maj 2022. Der er renset op mellem broerne - men ikke foran indløbsristen. Det kan be-
tyde at hullet i stemmet lukkes, og der løber sand ind i ”mellem broerne” igen. Leo kontakter 
David for at høre om noget kan gøres. 

Efter mødet: David er klar over, at sandet foran risten ikke er blevet fjernet. Kommunen 
kommer igen, men David ved ikke hvornår. Sandet ”mellem broerne” har konsistens som 
kaffegrums, og er ikke til at få fat i med en gravemaskineskovl, hvorfor der stadigvæk ligger 
rigtig meget sand tilbage. Hvad kan der gøres?    

8. aug. 2022. Bestyrelsen mener godt grusset kan tages op med en kornskovl. Leo tager 
kontakt til David Mikkelsen igen.  

19. sept. 2022. Leo har talt med David Mikkelsen igen, som fortæller at sandet foran stem-
met (i Binderup Å) tages op sammen med grødopsamlingen, som er i gang. Oprensning 
mellem broerne skal kommunens entreprenørafdeling tage sig af. David beder igen Per 
Torp om at kontakte os.   

30. jan. 2023. Leo tager atter kontakt til David Mikkelsen og/eller Per Torp. Leo har ligele-
des rykket for aktion via Roar Poulsen, Park og Natur.  

20. marts 2023. Leo har haft fat i Hans Tophøj, som er Davids chef. David har lovet at tage 
ud og besigtige problemet. David har meddelt, at vandløbsafdelingen ikke vil fjerne sand 
foran stemmet, da det vil komme igen. Desuden forhindrer sandlejringen at der løber endnu 
mere sand løber ind igennem hullet i stemmet. Derimod er man enige i, at de første 5-6 me-
ter efter stemmet skal renses op for at forhindre tilgroning af vandløbet. Så kom vi så langt. 
Så venter vi bare på, at det bliver gjort – forhåbentlig inden problemet fylder 2 år.   

8. maj 2023. Kim har flere gange været nødsaget til at fjerne grene og lign. fra indløbet i 
stemmet, fordi vandstanden i mølledammen var sunket meget. Leo forsøger at få arrange-
ret et møde med David Mikkelsen og Kim på stedet. Det vil måske være en fordel at stem-
met blev ændret til et overløb – i stedet for det nuværende hul i stemmet under vandspejlet. 

Ved grødskæringen for ca. en mdr, siden blev gjort på en sådan måde, at grøden 
faktisk fjernede grusset foran indløbsristen. Men nu ligger der faktisk så meget 
sand bag stemmet, at vandspejlet i mølledammen er sunket ca. 10 cm. Leo tager 
fat i David Mikkelsen igen – 2520 2164.      

Efter mødet: David har besigtiget mølledammen 01.09.2023 og kan godt se, der 
skal gøres noget. Vi har drøftet ejerforhold, hvem der skal betale, §3-område og 
kontrol af jord, der skal bortkøres. Det lyder til, at David tager sagen seriøst nu, og 
han har lovet at vende tilbage i næste uge.                                                                                                                                                                                                                                                                                  

c. Forsikring 
21. marts 2022. Leo har indhentet tilbud fra Topdanmark, som en udvidelse af vores nuvæ-
rende landbrugsforsikring. Arbejdsskade koster kr. 1.498 årligt. Erhvervsansvarsforsikring 
koster kr. 873 årligt.   
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16. maj 2022. Dansk Mølleforening arbejder på en fælles forsikring, men er ikke særlig op-
timistiske. Vi gør ikke mere lige nu. Vi skal også først bruge forsikringerne, når møllekorpset 
skal i gang. 

20. marts 2023. Dansk Møllerforening har meddelt i mølleblad, at de stadigvæk arbejder på 
sagen. Da Himmerland Fonden (Forsikring) jo har støttet os, kunne vi evt. indhente tilbud 
på vores forsikringer herfra.   

Intet nyt 

d. Bygningsvedligeholdelse 

 Der mangler kalkning af væggene over de to vandløb. Ove og Lasse hjælper 
hinanden. Ove laver kalk og Lasse kalker fra høj stige i vandløb. Tidspunkt af-
taler de selv. 

 C. Palle kommer og tjærer tagspåntaget torsdag d. 31. aug.  
Efter mødet er tidspunkt ændret til mandag d. 4. sept. 
I forbindelse med trætjæringen og montage af lift skal vestligt sternbræt på 
sidebygning skrues fast. Kim har skruer.  

 Folderholdere skal skrues op i bagmøllen  

 Vindbræt over hoveddør skal sættes fast. 

 Det overvejes om der skal laves en vandrende på tværs af sti oppe ved vej, da 
regnvand skyller grusset væk.   

e. Sikkerhed i møllen  
Ove har lavet rækværk med net rundt om mølleværk og nedgang til gl. vandkanal. 
Desuden har Ove lagt rionet over gulvlem og lavet lys i vandkanal. Ove fik stor ros 
for det flotte arbejde. 

f. Fredning af Binderup Ådal og Huul Mølleområdet 
Jens Askehave har på Facebook varslet møde med den lokale politiker Torben 
Froberg Poulsen (V) d. 10. oktober på Vokseværket. Tidspunkt er ikke nævnt.  

g. Diverse 
Intet nyt 

 
 
 
 
 
 
 
 
Huskepunkt 

 

Lasse og 
Ove 
 
 
 
Kim 
 
Kim 
 
 
 

 

 
 

Huskepunkt 

5. Restaurering af gangtøj mm.   

a. Fundraising 
Sidste etape udvides til også at omfatte en stor interaktiv 50” fjernsynsskærm 
(fugt- og vandalsikret), hvor der kan vises forskellige videoer om fx restaurerings-
forløbet, Huul Mølles historie, Binderup Å mm.  

Fjernsynsskærmen skal endvidere kunne bruges som mødeskærm i forbindelse 
med afholdelse af arrangementer. Leo kontakter Profox omkring muligheder og 
tilbud, som indarbejdes i budget.   

Vi har modtaget følgende støtte:  

 Restaurering 

 Kr. 20.000 fra Torben Vejs Fonden.  

 Tilsagn om kr. 250.000 fra Augustinus Fonden 

 Tilsagn om kr. 50.000 fra Sparekassen Danmark. Midlerne er øremærket til 
indkøb ved lokale virksomheder.  

 Kr. 300.000 fra Melsen Fonden 

 Tjæring af tagspån 

 Kr. 34.500 fra Spare- og Laanekassen ved Danske Bank i Nibe.  

 Tilsagn om kr. 20.000 fra Himmerland Fonden   

Vi har modtaget afslag fra: 

 Nykredits Fond 

 Lemvigh-Müllers Fond 
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 Den Jyske Sparekasses Støttefond 

Vi har sendt ansøgning til:  

 Ansøgning til Aalborg Kommunes kulturpulje ’Rum og Rammer’ kr. 400.000. I 
ansøgningen skriver vi, at vi vil forsøge at få et samarbejde i gang med Nord-
jyllands Museer om fremstilling af infovideoer til infoskærm.   

Aalborg Kommunes Landdistriktspulje 
19. sept. 2022. Huul Mølleområdet skal i ansøgning beskrives som et større eventområde, 
hvor møllebygningen og/eller møllelauget er det gennemgående element. Bestyrelsen for-
søger at kontakte diverse foreninger:  

 Leo kontakter: Lystfiskerforening, Lokalhistorisk forening, Øster Hornum 
Skole, UCN, Børnehuset Solstrålen, Vokseværket, VIF og AOF. 

Vi har modtaget flot tilkendegivelse om anvendelse af område og møllebygning fra Sam-
menslutningen af Lystfiskerforeninger langs Binderup Å og Dansk Naturfredningsforening.  
20.03.2023: Leo og Karl Kr. arbejder på en årlig kunstudstilling med billedkunstner Frank 
Storgaard og et arbejdende sølvsmykkeværksted (Susan Roulund), støttet af Aalborg 
Kommunes kulturpulje.   
Efter mødet har Leo rykket Øster Hornum Skole, og lærer Rasmus har meddelt, at han nok 
skal svare, men der pt. er sygdom i hjemmet, hvorfor han ikke tør sætte deadline på en be-
svarelse.    
Leo arbejder videre med de andre samarbejdsemner.    
8. maj 2023. Leo arbejder videre med kunstudstilling og Vokseværket.  
Efter mødet: Leo har modtaget flot støttetilkendegivelse fra Øster Hornum Skole. 

Gentagelse. Bestyrelsen ønsker at arbejde videre med en årlig kunstudstil-
ling/Susan Roulund og Frank Storgaard, da man synes et sådant arrangement 
kunne passe godt sammen med møllekorpset.  

b. El-varmere i bagmølle 
Lasse kontakter Nibe Installationsforretning og får et tilbud på x antal el-varmere 
med tilhørende installation. Da vi gerne vil have el-varmere op inden generalfor-
samlingen 4. oktober, søger vi støtte i landdistriktspuljens lille pulje (støtte under 
kr.10.000) hvor behandlingstiden kun er 10 arbejdsdage. Den samlede installation 
må derfor helst ikke komme over kr. 11.000. Der er krav om 10 % medfinansie-
ring. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Leo  
 
 
 
 
 
Lasse 

6. Møllekorps  

a. Medlemmer 
Vi er stadigvæk 21 medlemmer 

b. Beklædning 
Beklædning kan afhentes hos Dorthe og Kim. Husk at se efter i nakken om tøjet er dame- 
eller herrestørrelse.  

Tøjhuset har ikke sendt lovede T-shirt og kasketter til salg i møllen. Jørn tager fat i Lars 
Larsen for at få rettet op på dette. Leo sender aftale til Jørn.   

30. jan 2023. Jørn har kontaktet Tøjhuset i Nibe, som har bestilt 30 T-shirt og 10 kasketter i 
forskellige størrelser.  

20.03. 2023. Leo har hentet T-shirt og kasketter. De opmagasineres sammen med øvrig lo-
gobeklædning hos Dorthe og Kim.  

Der er stadigvæk mange som endnu ikke har hentet.  

c. Forårstur 2024 
Leo tager kontakt til Godthåb Hammerværk for at høre om vi må aflægge besøg 
primo/medio april 2024.  

d. Orientering til møllekorps 
D. 18. maj blev møllekorpset orienteret om:  

o Evaluering af forårstur til Vodskov Mølle - Fundraising-stade - Dansk Møl-
ledag 2023 – Vedligeholdelse - Besøg i møllen og Det’ Huul. Det’ cool  
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Leo orienterer møllekorpset om:  

o Generalforsamling - Fundraising-stade (Melsen Fonden) – Vedligehol-
delse (Tagtjæring) – Evaluering af Dansk Mølledag (50-60 pers.) og evt. 
fremtidige arrangementer i den forbindelse - afhentning af logobeklæd-
ning.   

7. Naturstyrelsens grund  

a. Primitiv overnatning 
Vi planlægger at tage lavuer ned i uge 43.  

Lasse har oplevet meget stærk lugt af træbeskyttelse i lavuuer, en dag hvor 
solen stod lige på. Skal vi gøre noget?  

 20.03.2023. Den affaldscontainer, som Kim har kørt over til udstillingshuset, er på in-
gen måde fyldt. Leo søger Aalborg Kommune om at komme med i kommunal affalds-
ordning, når vi finder ud af en fornuftig tømningsfrekvens.  

Kim har fået renovationen til at tømme affaldscontaineren, men den er allere-
de fuld igen. Kim bestemmer, om han fortsat vil aftale med renovationsbilen 
eller landsbypedelordningen skal tilkaldes. Sidstnævnte skal ske gennem 
Karsten Nygaard Jensen, som er ordningens kontaktperson.    
 

 20.03.2023. Kim køber toiletpapir og duftjuletræer til multtoilet på et tidspunkt.  
Intet nyt.  

 30. jan. 2023. Der udarbejdes lamineret orientering om leje af feltsenge og lavvu-
varmere til ophængning i lavvuer. Min. 2 kontaktpersoner ønskes, men ingen byder 
umiddelbart ind.  
20.03.2023: Leo er indstillet på at være den ene kontaktperson, men da ingen ønsker 
at være den anden, afventer punktet.  

Intet nyt.  

b. Udstillingshus 
 Tilbud på kr. 115.000 excl. el-installationer er modtaget fra Kimbo.  

Vi anmoder om tilsvarende tilbud fra Thomas Pedersen også, men har endnu ikke 
modtaget noget. Karl Kr./Leo rykker Thomas.  
20.03.2023: Efter mødet: Leo har rykket Thomas, som stadigvæk er interesseret, men 
endnu ikke har hørt fra murer.  

Thomas opgives. Lasse kontakter enten Ove v. Egon Christensen 2022 8849 
eller Michael Lund 9938 5848. Leo og Karl Kr. deltager ved besigtigelse.  

 Vi nedtager selv el-installationer, bagvæg og loft. Ligesom vi selv udtager de vinduer, 
som ikke skal bruges. Husk, at belysningssensor er i stykker. Nedtagningen afventer. 

 Lasse og Leo har tømt grejbanken. Alt er flyttet op på Vokseværkets værksted.  
Tilbageflytning afventer.  

 
Huskepunkt 

Huskepunkt 
 
 

 

 

Kim 
 
 

Kim 
 
 
 
 
Huskepunkt 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lasse 
 
 
 

 

8. Formidling  

a. Foldere  
Jørns sløjdhold fra Tranum har leveret nogle meget flotte infokasser til ophæng-
ning.  

Leo har kørt 2 kasser foldere – hhv. Huul Mølle og Kulturstien – ned til Nibe Cam-
pingplads. 

Willy Kær har afleveret flere Nibe Guide 2023-24 brochurer.    

b. Fotomappe 
Dorthe har rundsendt notat fra jurist vedr. indhentning af tilladelser fra folk, inden man læg-
ger deres billede op på fx FB-side. Almindelige situationsbilleder af foreningsaktiviteter kan 
som udgangspunkt frit lægges på hjemmesiden. Også selv om personer kan genkendes. 
Hvis billederne udstiller eller krænker en person, kræves der samtykkeerklæring.  
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Vi skal huske at tage billeder med personer på.  

Bestyrelsen anmodes om at lægge billeder ind på Google fotoside: 

https://photos.app.goo.gl/yx2U6bJhe2dyADU36 

Adgang kræver vist en Google-konto og at man bliver inviteret. Pt. er det vist kun 
Dorthe (som møllelaug), Lasse og Leo der har adgang.  

Leo har lagt gamle luftfoto op fra Det Kongelige Bibliotek. Her kan man bl.a. me-
get tydelig se det gamle Vokslev Kalkværk og mølledammen. Årstal ses i kom-
mentarerne til billederne. Lægges også op på hjemmeside.   

c. Hjemmeside og Facebook 
Leo ligger løbende bestyrelsesreferater op på hjemmesiden, men ellers ændres hjemme-
siden ikke.  

Siden sidst: 2 nye medlemmer, så Facebook-side har nu 588 følgere.  

Bestyrelsesbesætning på hjemmeside skal ajourføres.  

d. Fremvisninger 
Bislev Seniorklub d. 11. juni 2019 – ca. 45 personer (Kim) 
Rotary, Nibe og Rebild d. 18. juni 2019 – ca. 40 personer (Leo) 
Radikale Venstre, Aalborg d. 2. september 2019 – 7 personer (Leo)  
Aktivitetscentret Kastanjegården, Frejlev d. 18. september 2019 – 25 personer (Leo)  
Ingeniørforeningen, Aalborg d. 19. september 2019 – 35 personer (Kim)  
Seniorklub 93 d. 2. juni 2020 – 15 personer (Leo)   
Himmerland Nimbusklub 13. september 2020 – 15 personer (Leo) 

Naturvejledere – Vandstærsarrangement 19. februar 2022 – ca. 40 personer (Leo) 
Lokalhistorisk Forening Ellidshøj, Svenstrup og Godthåb 9. juni 2022 – 12 personer (Leo) 
Øster Hornum Skole. 4 klasse - 15. juni 2022 – 22 personer (Leo) 
Blå Kors Genbrug – 7. august 2022 – 36 personer. (Leo) 
Familiearrangement Jørn Aabye, Nibe – 20. august – 20 personer (Leo) 
Høreforeningen Aalborg og Brønderslev – 10. maj – 14 personer (Leo) 
Lokalhistorisk forening Frejlev, Nørholm og Sønderholm – 7. juni – 40 personer (Kim og 
Dorthe) 
Dansk Naturfredningsforening Aalborg – 14. juni – 20 personer (Leo) 

Der er ingen bestilte fremvisninger. 

e. Dansk Mølledag 
Afholdes hvert år 3. søndag i juni måned.  

Skal der eventuelt afholdes andre arrangementer i forbindelse med Dansk Mølle-
dag? Leo spørger møllekorpset.  

Leo har ikke købt og afleveret vin til Søren endnu, men har snakket med Søren 
omkring det.  

f. Markedsføring af Vokslev 
20.03.2023. Leo orienterede om, at Vokslev Samråd har fået kr. 50.000 til markedsføring 
af Vokslev. Huul Mølle er selvfølgelig en stor del af markedsføringsforsøget. Forsøget for-
løber indtil udgangen af 2023, hvor det evalueres af Aalborg Kommune. Leo sidder i den 
lokale 6-7 mands store styregruppe.  

Markedsføringen kan bl.a. følges på Facebook-siden ’Landsbyen Vokslev’.  

g. Nibe Guide 2023-24 
8. maj 2023. Vokslev Samråd og Huul Møllelaug deler annonceringen på kr. 1.500.   

Dorthe sender opkrævning til Vokslev Samråd.  

h. Grøn familiedag ved Halkær Møllecenter 24. september 
Leo orienterede fra infomøde d. 23. august.  

Arrangementet afholdes mellem kl. 10:00-16:00. Dvs. vi skal have stillet op – og 
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vores biler skal være væk fra området inden kl. 10:00. Der kommer til at ske rigtig 
meget mellem kl. 9-10:00.  

Vores opstilling bliver bare et bord med brochurer, 2 nye roll-ups og stole til os 
selv.  

Karl Kristian tager kontakt til Marsk Marketing vedr. roll-ups, så vi kan få et tilbud 
og søge tilskud i landdistriktspuljen.  

Efter mødet: Marsk Marketing er på opgaven. Leo har fremsendt logo og foto til 
Marsk Marketing. Vi afventer tilbud. Leo søger landdistriktspulje, når vi har fået 
tilskud.   

Lise Andersen formidler Halkær Mølle sammen med Leo, som også kan hjælpe 
bestyrelsen med at formidle Huul Mølle. Det er Dorthe, Kim, Lasse og til dels Leo, 
som formidler Huul Mølle, og evt. hjælpe Havnø Mølle med at  passe deres 
håndkværne.  

i. Dørskilt 
Leo får lavet et skilt til døren, hvor der står ”Møllen er åben”.  

j. Nibe Skole 
Kim fortæller, at flere skoleklasser fra Nibe Skole har været på besøg. Leo tager 
kontakt til skolen og tilbyder dem at formidle lidt møllehistorie, som vi gør med 
Øster Hornum Skole.  

 
 
 
 
Karl Kr.  
 
 
 
Leo 
 
Dorthe, Kim, 
Lasse og 
Leo 
 
 
Leo 
 
 
 
Leo  

9. Økonomi  

a. Kassebeholdning 
Kassebeholdningen på mødetidspunkt var kr. 129.569.  

C. Palle skal have kr. 69.231,25 for at tjære tag, og vi har et støttetilsagn på kr. 
20.000 fra Himmerland Forsikring.  

Vi mangler at betale for tagnedløb og tagrendeopsætning, som skønnes til under 
kr. 5.000.    

Der er således ca. kr. 75.000 til fri disponering. 

På restaureringskontoen står der kr. 319.490,50 

b. Forestående driftsudgifter 

 Restarbejderne omkring tagnedløb og tagrende    

 

 

 

 

 
  

 

10. Medlemsforhold  

a. Medlemstal  
År 2022 blev afsluttet med 126 medlemmer.  

På sidste møde havde vi 107 medlemmer.  

Remindere og Leos opslag på Facebook-siden ’Os fra Vokslev’ gav omkring 20 
nye medlemmer. Dorthe og Kim har sendt og kørt rundt med skrivelse om, at vi 
gerne vil have de nye medlemmers mailadresse, så vi kan korrespondere med 
dem.  

b. Kontingent 
Se ovenstående 

c. Nye medlemmer 
16. maj 2022. Hvordan får vi fat i tilflytterne i Vokslev?  
8. aug. 2022. Anmodning om nye medlemmer lægges op på Facebook-side ’Os fra Voks-
lev’.  
19. sept. 2022. Leo fisker efter nye medlemmer på FB-siden.  
14. nov. 2022 Fiskeriet afventer til det nye år.  
30. jan 2023. Fiskeriet påbegyndes når kontingentopkrævning er sendt ud.  

Leo fisker på ’Os i Vokslev’.  
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Se ovenstående 

d. Generalforsamling 2023 
Afholdes d. 4. oktober kl. 19:00.  

Dorthe foreslår, at årets foredrag skal være om Binderup Å. Leo forslår derefter 
Hans Heidemann Lassen, Sebbersund som foredragsholder, hvilket blev god-
kendt.  

Efter mødet: Hans har accepteret udfordringen.   

Karl Kr. og Leo er på valg. Begge modtager genvalg.  

Leo:   Øl og sodavand 

Karl Kristians Sanne:  Kage 

Dorthe og Kim:   Kaffe og service  

Niels Jørgen og Karl Kr.:  Borde og stole.   

11. Persondataforordningen   

Persondata gennemgås hvert år juni-juli måned.  

Dokumenterne ”Privatlivspolitik” og ”Fortegnelse over behandling af personoplysnin-
ger” blev gennemgået. Ingen ændringer.  

Leo ligger ajourført ”Privatlivspolitik” op på hjemmeside.  

 

 

Leo 

12. Vandindvindingstilladelse  

Vores vandindvindingstilladelse gælder til d. 3. august 2033.   

Vandindvindingen må ske i forbindelse med demonstrationsdrift af vandmøllen højst 25 gange 
om året og varigheden må højst være af 5 min. drift.  

Vandindtaget ved demonstrationsdrift må højst være 44 l/s og 10 l/s ved øvrig drift.  

Den indvundne vandmængde skal måles og registreres i en driftsjournal som min. skal inde-
holde oplysninger om aktuelt indtaget vandmængde pr. måned – antallet af demonstrationer og 
antal minutter stemmet har været åbent.  

Oplysninger om den indvundne vandmængde i hvert kalenderår skal hvert år indberettes til 
Aalborg Kommune senest d. 1. februar det efterfølgende år. 

Intet nyt.   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

13. Parkeringsplads  

Formidling Møllerne langs Binderup Å Lise Andersen 

Leo tager bogen ”Vokslev Sogns historie” med til Lise Andersen, når der er Grøn  
Familiedag.  

Kan/skal der laves handicapadgang til møllebygningen?  

 

Leo 

14. Eventuelt   

Intet   

15. Næste møde   

De næste to bestyrelsesmøder:  

Der blev ikke fastsat datoer for de næste bestyrelsesmøder.  

 
 

 

 
 

 


